
Zápis z jednání valné hromady Svazku obcí Drahanská vrchovina 

konané dne 19. 5. 2023 

v zasedací místnosti Obecního úřadu v Otinovsi 
 

Přítomni:    dle prezenční listiny (viz. příloha č. 1) 

Hosté:      Marian Fiedler – za společnost Montáže inženýrských sítí 

Zdeňka Calábková – účetní svazku  

 

Zahájení jednání VH v 16:33 hod 

 

Bod 1 - Zahájení 

Jednání valné hromady Svazku obcí Drahanská vrchovina (dále jen VH, Svazku) bylo zahájeno předsedou 

svazku panem Petrem Kolářem, (dále jen předsedající). Předsedající přivítal všechny přítomné, včetně hostů 

a konstatoval, že jednání VH bylo svoláno v souladu se Stanovami Svazku obcí Drahanská vrchovina (dále 

jen Stanov). Informace o konání jednání VH včetně návrhu programu, byla 2.5.2023 zaslána všem členům 

VH a současně zveřejněna na webových stránkách Svazku.  

Předsedající následně seznámil s doplněním a změnou programu. K tomu nebyly žádné připomínky ani další 

doplnění. Valná hromada program jednohlasně schválila. 

 

Program:      

1. Zahájení  

2. Zpráva o činnosti svazku 

3. Informace od provozovatele vodovodu 

4. Projednání Dodatku č. 7 ke Smlouvě o nájmu vodovodu, o podnájmu vodovodního zařízení a o    

jejich správě a provozování ze dne 28.6. 2002 

5. Rozpočtové opatření  

6. Diskuze 

7. Usnesení, závěr  

 

Hlasování: pro: 12, proti:  0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti:  0, zdržel se: 0  

 

Dle prezenční listiny je přítomno 12 členů valné hromady a dle Stanov je toto jednání schopno rozhodovat 

a usnášet se. 

O průběhu jednání VH se pořizuje zápis, který musí podepsán ověřovateli. Předsedající navrhl 

zapisovatelkou paní Zdeňku Calábkovou, ověřovateli zápisu z dnešního jednání starostku obce Bousín              

paní Moniku Tmé a starostu městyse Drahany pana Milana Marka. 

 

Hlasování: pro: 12, proti:  0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti:  0, zdržel se: 0  

 

Předsedající dále navrhl do návrhové komise starostu obce Vysočany pana Josefa Ovada a starostu městyse 

Protivanova pana Aloise Koláře. 
 

Hlasování: pro: 12, proti:  0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti:  0, zdržel se: 0  

 

Dále bylo konstatováno, že zápis z minulého jednání VH byl ověřen, zveřejněn na webových stránkách 

svazku a nebyly proti němu vzneseny námitky. Při dnešním jednání byl opět předložen k nahlédnutí. 

Bod 2 – Zpráva o činnosti svazku 

Předsedající seznámil přítomné se zprávou o činnosti svazku, která je přílohou zápisu. 

Valná hromada tuto zprávu vzala na vědomí. 

 

Bod 3 – Informace od Provozovatele vodovodu 

Za provozovatele se představil pan Marian Fiedler a seznámil přítomné s poznatky, které získal za dobu 

svého zatím krátkého působení ve společnosti Montáže inženýrských sítí. 



Pan Fiedler zmínil, že v říjnu 2020 byla zjištěna závada na výtlaku mezi vodojemy Valchov a Žďárná. Valné 

hromadě, prostřednictvím předsedy svazku, dal k dispozici rozpočet z návrhem řešení – vsazení dvou 

uzávěrů. Valná hromada pověřila předsedu svazku, aby od provozovatele zajistil reporty z dispečinku, na 

základě kterých bude zvolen další postup. 

Valná hromada tyto informace vzala na vědomí. 

 
 

Bod 4 – Projednání Dodatku č. 7 ke Smlouvě o nájmu vodovodu, o podnájmu vodovodního zařízení 

a o jejich správě a provozování ze dne 28.6.2002 

Zástupce provozovatele, pan Vybíhal, dne 29.3.2023 projevil vůli uzavřít dodatek č. 7, kterým se termín 

platnosti posune na dobu min. 1 roku. V reakci na toto sdělení předseda vypracoval návrh dodatku 

s termínem platnosti smlouvy do 31.12.2028. Termín nebyl provozovatelem akceptován, provozovatel trval 

na termínu 30.6.2024. S tímto termínem byl dodatek dne 17.5.2023 podepsán ze strany provozovatele. 

Valná hromada odhlasovala schválení tohoto dodatku a pověřila předsedu jeho podpisem. 

 

Hlasování: pro: 12, proti:  0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti:  0, zdržel se: 0  

 

 

 

Bod 5 – Rozpočtové opatření 

Účetní svazku seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č. 2 schváleným předsedou svazku. 

Valná hromada toto rozpočtové opatření vzala na vědomí. 

 

Hlasování: pro: 12, proti:  0, zdržel se: 0 

Přepočtené hlasy: pro: 17, proti:  0, zdržel se: 0  

 

 

Bod 12 – Diskuse 

V diskusi se zástupci členských obcí shodli, že je nutné získávat pravidelně informace o dění ve vodovodní 

soustavě a uložili předsedovi svazku zajistit měsíční reporty z dispečinku od provozovatele, společnosti 

Montáže inženýrských sítí. 

 

Bod 13 – Usnesení, závěr 

Pan Alois Kolář přečetl přijatá usnesení a předsedající ukončil jednání valné hromady. 

 

Jednání VH bylo ukončeno v 18:09 hod. 

 

 

 

Zapisovatelka:   Zdeňka Calábková  ---------------------------------- 

 

 

Předseda svazku:  Petr Kolář   ---------------------------------- 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Monika Tmé     ---------------------------------- 

 

 

    Milan Marek   ---------------------------------- 
 


